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Díky Střední škole designu a módy, prostějov a programu Erasmus+ jsem měla možnost
strávit 13 týdnů v Irsku, přesněji v okolí města Cork.

Pracovala jsem ve svatebním salonu By Kate. V salonu pracovala majitelka obchodu Kate a
dvě další pomocnice. Od začátku do konce mi tam se všemi bylo
dobře a když jsem cokoliv potřebovala, každý mi bez problému
pomohl. Atmosféra v práci byla příjemná a cítila jsem se tam
komfortně. Komunikace probíhala zejména anglicky.

Každý den jsem tam pomáhala s šitím, jako třeba našívaní krajek a
korálek na šaty, zkracování šatů, děláním koncových záložek,
vytvářením kloboučků a všíváním ramínek. Také jsem tam vyráběla
látkové knoflíky, žehlila šaty a připravovala oblečení k úpravě
velikosti.
Určitě jsem se za ty tři měsíce naučila pracovat rychle a čistě.
Pochytila jsem, jak ušít další způsob koncové záložky a také jak
zacházet se strojem k výrobě
knoflíků. Poprvé jsem si

vyzkoušela udělat ozdobný dámský klobouček a svatební
závoj.
Zbytek úkolů, které jsem tam splňovala, jsem už znala
z odborných hodin ze školy nebo z praxe a zde jsem se v nich zdokonalila.

Co se týče ubytování a stravování, vše bylo na irské poměry na standardní úrovni.
Rodina, ve které jsem bydlela, sídlila asi hodinu a půl od mojí práce, takže to bylo celkem
náročné.

Volný čas jsem se snažila využít co nejvíc naplno a každý
víkend jsem jezdila k moři :)).
Navštívila jsem Blarney Castle a jako správný turista jsem
dala pusu na Blarney Stone. Několikrát jsem viděla útesy, jak
zespoda tak i z vrchu, a hodně času jsem trávila v obci
Crosshaven, kde jsou krásné pláže plné mušliček.
Nevynechala jsem ani hlavní město Dublin, kde jsem viděla
několik památek.
Moje oblíbené místo v Corku je jednoznačně Marina market,
kam jsem běžně chodila na večeře.

Program Erasmus+ mi hradil ubytování se stravou, kapesné i
letenky a díky přípravným kurzům školy jsem se snadněji
adaptovala do nového prostředí.



Ze stáže mám dobré i špatné zkušenosti, ale rozhodně mi to hodně do života dalo. Toho, že
jsem jela na tak dlouho z domu, určitě nelituji. Ale znova bych na úplně stejnou stáž sama za
sebe nejela. Zvykat si na podmínky v rodině, na které jsem vůbec nebyla zvyklá a
nevyhovovaly mi, mně bylo hodně proti srsti. A tím, jak jsem tam neměla blízké lidi u sebe,
to bylo náročné.


